
 BR-03.0012.1.15.23.2020  

Protokół nr 23/2020 

z posiedzenia Komisji Promocji i Turystyki Rady Miasta Krakowa  

przeprowadzonego w trybie zdalnym w formie telekonferencji  

w dniu 30 kwietnia 2020 roku  

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.  
Przewodniczący Tomasz Daros o godz. 16.00 otworzył posiedzenie i powitał radnych  
oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum uprawniające 
komisję do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Ad. 2. Uzgodnienie porządku obrad. 
Proponowany porządek posiedzenia obejmował: 

1. Otwarcie posiedzenia  
2. Uzgodnienie porządku obrad. 
3. Aktualna sytuacja branży meleksów w Krakowie. 
4.  Sprawy bieżące. 
5. Oświadczenia i komunikaty. 
6. Zamknięcie posiedzenia 

Przewodniczący zaproponował uzupełnienie porządku o punkt dotyczący sytuacji 
dorożek 
Członkowie Komisji przyjęli uzupełniony porządek posiedzenia głosując:  
6 za, jednogłośnie.  

Ad. 3.  Aktualna sytuacja branży meleksów w Krakowie. 
W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Tomasz Daros, Radosław Kociumbas  
- przedstawiciel „branży meleksów”, Tomasz Przybyło - Kierownik Referatu ds. Parków 
Kulturowych Wydziału Kultury i Dziedzictwa Narodowego UMK, Robert Piaskowski  
- Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Kultury, Radosław Gądek - Zastępca 
Komendanta Straży Miejskiej, Grzegorz Kompa – Radny Dzielnicy XIII Podgórze,  radny 
Michał Drewnicki, Barbara Zarzycka-Rzeźnik – Przewodnicząca Komisji 
Praworządności i Porządku Publicznego Rady Dzielnicy I, a także Tomasz Gałuszka  
z  Wydziału Rychu Drogowego Komendy Miejskiej Policji. 
 
Przewodniczący w wyniku dyskusji zaproponował podjęcie przez Komisję wspólnego 
stanowiska w sprawie branży meleksów, tj. Wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa  
o treści: 

1) pozostawienie maksymalnej liczby zezwoleń dla meleksów, tj. 70 zezwoleń; 
2) zwrócenie się do Straży Miejskiej i Policji o zwiększenie kontroli w zakresie 

przestrzegania przepisów ruchu drogowego oraz osób, które zachęcają do 
skorzystania z ofert wynajmu meleksów; 

3) Zweryfikowanie możliwości prawnej parkowania na kopertach w rejonie Parku 
Kulturowego i możliwości prawnych uniemożliwiających takie praktyki w 
zapisach umowy z wynajmującym miejsce postojowe w postaci koperty, np. przy 
hotelach; 

4) weryfikacja postojów które są aktualnie wyznaczone dla meleksów. 
Wniosek został poddany pod głosowanie. 



Wyniki głosowania Komisji za przyjęciem wniosku: 5 za, 0 przeciw, 0 głosów 
wstrzymujących, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu.  
(Komisja podjęła Wniosek nr 2/2020 z dnia 30 kwietnia 2020 r. ) 
 

Ad. 4.  Aktualna sytuacja branży dorożek w Krakowie. 
W sprawie tematu głos zabrali: Pan Eryk Nęcek oraz Pani Sara Partyka – Prezes 
Stowarzyszenia Dorożkarzy Krakowskich, 
Odpowiedzi udzielił Tomasz Popiołek – Dyrektor Wydziały Spraw Administracyjnych 
UMK. 
W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Tomasz Daros, radny Włodzimierz Pietrus, 
oraz Elżbieta Kantor - Dyrektor Wydziału ds. Turystyki. 
W wyniku dyskusji Przewodniczący zaproponował podjęcie przez komisję wspólnego 
stanowiska w postaci Wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dotyczącego: 

1) przedłużenie zakazu postoju dorożek na płycie Rynku Głównego do końca maja br., 
2) sprawdzenie możliwości prawnych obniżenia opłat dla prowadzących taką 

działalność i skierowanie tego wniosku do nowopowstałej komisji przy 
Prezydencie w zakresie korekt Budżetu związanych z koronawirusem. 

Wniosek został poddany pod głosowanie. 
Wyniki głosowania Komisji za przyjęciem wniosku: 4 za, 0 przeciw, 0 głosów 
wstrzymujących.  
(Komisja podjęła Wniosek nr 3/2020 z dnia 30 kwietnia 2020 r. ) 

Ad. 5.  Aktualna sytuacja branży dorożek w Krakowie. 
Radny Włodzimierz Pietrus zaproponował aby kolejne posiedzenie było poświęcone 
informacji jaka jest sytuacja branży turystycznej w Krakowie i jakie są możliwości 
pomocy. 
Przewodniczący  poinformował, że zostanie to uwzględnione w porządku przyszłego 
posiedzenia. 
Nie zgłoszono innych spraw bieżących.  

Ad. 6.  Oświadczenia i komunikaty. 
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów 

Ad. 7.  Zamknięcie posiedzenia. 
Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji o godzinie 18.00 zamknął 

posiedzenie.  

 Przewodniczący Komisji 

Promocji i Turystyki RMK 

 

           Tomasz Daros  

 
 
Protokołował: 
Sławomir Golański 
 


